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Referat af skolebestyrelsesmøde, tirsdag den 23. november 2021 kl. 
17.00– 19.00 i Personalerummet på FI. 
Sekretær: Sille Hviid 

Punkt 
EmneeEmEE 

 
Hvem/ 
Hvornår 
 

 
Overvejelser og/eller forberedelse inden SBM 
 

 
Formål & mål 

  
 01. Godkendelse af  
     referat af oktober 
     mødet 
 
 

 

 
Alle,  
Hvert SBM 
 
 

 
 
Referatet er udsendt på forhånd 
 

 
Beslutning 
Protokol skrives 
under 

 
  Noter/referat: Referatet er godkendt 
 

 
 02. Godkendelse af   
     dagsorden 
 
 

 
Alle, 
Hvert SBM 
 
 

 
Udarbejdes på formøde af ledelsen og formand 

 
Der er en del afbud til mødet i dag pga. sygdom, og 
vi er kun lige akkurat deltagere nok til at mødet 
kan afholdes. Dog vælges der at justere i 
dagsorden ved at udskyde et par af punkterne til 
det næste møde, hvor vi (forhåbentlig) er 
fuldtallige igen. 
 
 

 
Beslutning 

 
Noter/referat: Referatet er godkendt 

 
03. Status fra 
 

 Information  
 

Ledelse 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Formandskab 
 
 
Elevråd  

 Vi mangler et par forældrevalgte til at deltage i 
forældremødet i 0.klasse på mandag den 29.11 kl. 
17.00. Sabrina koordinerer med de forældrevalgte i 
forhold til, hvem der kan deltage. 
 
I ledelsen har vi haft to gange ferie (Anja og 
Michael) siden sidste møde. 
 
Kristian er med i en del grupper i kommunen, hvor 
der arbejdes med temaet om Mellemformer. 
 
Øveprøverne i de naturfaglige skriftlige prøver har 
været afholdt i 9.klasserne og det har været en 
positiv oplevelse. Det bliver spændende at se, om 
de nye prøveformer kan forbedre prøveoplevelsen 
og vurderingsmuligheder. 
 
Ingen rep. fra formandskabet i dag pga. sygdom 
 
 
Elevrådet arbejder på at få lavet hoodies til alle 
eleverne med skolens Logo for at skabe en 
sammenholdsfølelse eleverne i mellem. 
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Noter/referat: 
 

04. Arbejdsgrupperne  Status og gruppearbejde Bestyrelse 

NE                                                                            Punktet udskydes til næste møde 
FI 
 
 

05. Corona status  Orientering Ledelse 

Vi har haft en del smitte henover den sidste periode – særligt på mellemtrinnet. 
Vi har fortsat nogle smittetilfælde, og vi kan se, at det spreder sig gennem personalet og gennem søskende. Det har ikke 
spredt sig fra klasse til klasse, ej heller til morgensang. 
 
Der har ikke været noget, der peger på, at smittespredningen ikke er under kontrol og derfor ingen grund til nedlukning. Vores 
mængde af smittede afspejler den smitte i samfundet. 
Vi er i daglig kontakt med embedslægen, som hjælper os med at vurdere og holde styr på det. 
 

Der er en del paradokser, da forskellige logikker kan være på spil i forskellige kontekster. Vi gør vores bedste for at 
kommunikere omkring situationen løbende med både forældre og med personalet. 
 
Der er nu kommet to mulige test-dage i løbet af ugen på skolen. 
 
 

06. Sponseringer af elever – 
SB’s principielle holdning 

 Debat Formandskab/Ledel
se 

Rynkebyløbet 
 
Løbet af bygget op med at hver elev skal skaffe en sponsor, som vil donere penge pr. runde eleven løber.  
Vi har også deltaget i lignende tiltag; bag for en sag, omvendt julekalender mm. som også har til formål til at samle penge ind. 
Hvordan vil som skolen forholde os til dette – og lignende formål, som skaffer sig penge til velgørende formål?  
 
Det besluttes, at skolens udviklingsråd arbejder videre med, hvad skolens holdning til temaet er og vender tilbage til med et 
udkast til holdning, principper, som skolebestyrelsen efterfølgende kan forholde sig til.  
 
 
 

07. Grøn skole  Debat Formandskab/Ledel
se 

De syv trin | Grøn Skole (groenskole.dk)      Punktet udskydes til et fremtidigt SKB-møde, hvor vi er flere 

deltager. 
 

Grøn Skole (groenskole.dk) 
08. Eventuelt 
 

 
 

Korte kommentarer Bestyrelse 
 

 

 

https://groenskole.dk/syv-trin
https://groenskole.dk/

